

## ABOUT 3-2-1 QATAR OLYMPIC AND SPORTS MUSEUM

The 3-2-1 Qatar Olympic and Sports Museum is Qatar's museum of sports history, offering an unforgettable and inspiring interactive journey through the history and legacy of sports and the Olympic Games. The museum delivers a multi-layered educational narrative that combines a comprehensive collection with state-of-the-art technology and documents the significance of sports in Qatar. One of the largest Olympic Museums in the world, 3-2-1 houses hundreds of objects from around the globe, from the origins of sports to the modern day. Through its participatory spaces and planned programming, the museum aims to inspire and engage its community and encourage the public to participate in sports and physical activity. The museum is located at Khalifa International Stadium, part of Qatar's Aspire Zone Foundation. The Khalifa International Stadium, originally built in 1976, is one of the sites used to host the FIFA World Cup Qatar 2022™. Abdulla Yousuf Al Mulla has served as the Director of 3-2-1 Qatar Olympic and Sports Museum since 2019.

## FIND US ONLINE:

*Qatar Museums*

Twitter: [@Qatar\\_Museums](#) | Instagram: [@Qatar\\_Museums](#) | Facebook: [@QatarMuseums](#)

*3-2-1 Qatar Olympic & Sports Museum*

Instagram: [@321qosm](#) | Twitter: @321QOSM | Facebook: 3-2-1 Qatar Olympic and Sport Museum

<http://www.321.qa/>

## MEDIA CONTACTS:

Hanan Saif, Qatar Museums: [h.saif@qm.org.qa](mailto:h.saif@qm.org.qa) (+974 4402 8543)

Alli Steinberg, Polskin Arts: [alli.steinberg@finnpartners.com](mailto:alli.steinberg@finnpartners.com) (+1 212 583 2754)

## 3-2-1 متحف قطر الأولمبي والرياضي

3-2-1 متحف قطر الأولمبي والرياضي هو متحف قطر الذي يستعرض تاريخ الرياضة، ويقدم رحلة تفاعلية ملهمة لا تُنسى عبر تاريخ وإرث الرياضة والألعاب الأولمبية. يقدم المتحف سرديات تعليمية متعددة الزوايا تجمع بين مجموعة شاملة مع أحدث التقنيات توثيقاً لأهمية الرياضة في قطر. وبعد 1-2-3 أحد أكبر المتاحف الأولمبية في العالم، ويضم مئات القطع من جميع أنحاء العالم، توثق لتاريخ الرياضات المختلفة منذ بداياتها وحتى العصر الحديث. من خلال المساحات التفاعلية والبرامج المخططة بعناية، يهدف المتحف إلى إلهام وإشراك أفراد المجتمع وتشجيع الجمهور على المشاركة في الرياضة والأنشطة البدنية. ويقع المتحف بإستاد خليفة الدولي التابع لمؤسسة أسباير زون، فهذا الملعب الذي بني في الأصل عام 1976، خُصص لاستضافة بعض مباريات كأس العالم FIFA قطر 2022™. ويشغل عبد الله يوسف الملا منصب مدير 1-2-3 متحف قطر الأولمبي والرياضي منذ 2019.

متاحف قطر

حساباتنا على  
الإنترنت

تويتر: [@Qatar\\_Museums](https://twitter.com/Qatar_Museums)

إنستغرام: [@Qatar\\_Museums](https://www.instagram.com/Qatar_Museums)

فيسبوك: [@QatarMuseums](https://www.facebook.com/@QatarMuseums)

إنستغرام: [@321qosm](https://www.instagram.com/321qosm)

تويتر: [@321qosm](https://twitter.com/321qosm)

3-2-1 متحف  
قطر الأولمبي  
والرياضي

فيسبوك: Qatar Olympic and Sport Museum 1-2-3

[/http://www.321.qa](http://www.321.qa)

حنان سيف، متاحف قطر: (97444028543) [+hsaif@qm.org.qa](mailto:hsaif@qm.org.qa)  
ملاك العتروس، متاحف قطر: (+97430112559) [mlaroussi@qm.org.qa](mailto:mlaroussi@qm.org.qa)

التواصل  
الإعلامي